
Referat af bestyrelsesmøde 17/11
2011.11.18
 
Tilstede: Jesper Bull Petersen, jonathan
slaato, jens Jakobsen, Anne Lund og
karen Stær.
 
Konstituering af bestyrelsen
kasser: anne lund, formand og Web: jesper
Bull Petersen, sekretær: Jonatan Slaato,
lokalrådet: Karen (kontaktperson)
jonatan spørg Daniel om han vil fortsætte
som flaghejser.
 
kommende Arrangementer
 
juletræsfest 27/11 kl 16:00:
 
Vi henter juletræ hos Agnete lør den 19/11
kl: 15:30. Anne kommer med trailer.
Jonathan sørger for julekædelys.
Musik: jesper har talt med Hans 28726299
og han vil gerne spille. Karen spørg
skrigende skinker om de friske på lidt kor.
Karen printer sangtekster, når hun får mail
.
Indkøb: Karen
Slikposer: Anne.
julemand: jesper.



hjul til kælk har jens. karen skaffer
termokasse. Jonatan tager kontakt til
daniel vedr. termokasse. karen kommer
med stor gryde.
Anne & jesper henter bord med trailer og
stiller op den 27/11 ved formiddagstid.
På dagen
varm glog/kakao: Karen
varme æbleskiver: Jonathan og Jan
varmeplader: Jan
jesper. Hænger opslag op.
senioerarrangement
jonatan tager kontakt til jan .Hvis Jan vil
være torveholder vil jonathan gerne bistå
med praktisk hjælp og lille koncert.
De andre arrangement´s datoer for 2012
venter vi med til næste møde.
 
Bænke/borde
Bestyrelsen afventer stadigvæk svar på
hvad det vil koste at fjerne borde/bænke og
om vi får tilbudt anden form for
borde/bænke.
Jesper indkalder til bestyrelsemøde når vi
har fået mail fra Miljø og teknik.
Alling beboerhus.
skal vi og kan vi være en del af
beboerhuset i Alling?
jesper tager kontakt til Leif rytter.



 
samlingspunkt i Laven.
Der var bred enighed om at peppe
bålpladsen op med feks. siddetræstuppe,
måske murer en fast gril op. flere ideer
brainer vi på et senere møde. Folk går i
tænkeboks.
 
Lagerplads:
Det er for dyrt
Vi arbejder på at finde et alternativ.
Jens tager kontakt til Arne og Karen om de
er villige til at tilbyde lagerplads.
jesper tager kontakt til laven.lager.
 
Evt.
Vi skal have penge i kassen – nye
arrangementer, måske flere boder til
sommerfesten, sports stævner,
musikfestivaller m.m. forhøjet kontigent.
Der blev talt om meget.
Anne spørg Hardy om borgerforeningen
har beføjelse til at forhøje
kontigentbetaling, eller om det skal
besluttes ved en generalforsamling.
 
Forspørgelse fra Agnete vedr. bogbussen.
sidste tur 22/12. Kunne vi lave en
underskriftindsamling.  Anne griber



bolden og tager kontakt til Agnete.
Måske kan de sammen formulere et brev.
 
Tak for god ro og orden.  


